Call for Papers and Participation
AL-FARABI KAZAKH NATIONAL UNIVERSITY 
FACULTY OF PHILOLOGY, LITERATURE STUDIES & WORLD LANGUAGES
DEPARTMENT OF GENERAL LINGUISTICS AND FOREIGN PHILOLOGY 
(KAZAKHSTAN)
ABYLAI KHAN KAZAKH UNIVERSITY OF INTERNATIONAL RELATIONS 
AND WORLD LANGUAGES 
(KAZAKHSTAN)
CONSTANTINE THE PHILOSOPHER UNIVERSITY IN NITRA
FACULTY OF ARTS, DEPARTMENT OF ENGLISH AND AMERICAN STUDIES
 (SLOVAKIA)
KAZAKHSTAN INSTITUTE OF MANAGEMENT, ECONOMICS AND STRATEGIC RESEARCH UNIVERSITY
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AMERICAN-KAZAKH CENTER FOR BUSINESS AND EDUCATION
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invite you to attend
the third International Scientific-Practical Conference

LANGUAGE AND INTERCULTURAL COMMUNICATION
devoted to the al-Farabi KazNu 80th anniversary

hosted by
Al-Farabi Kazakh National University 

3-4 October 2014
Members of Organizing committee:

Mutanov G.K. – rector Al-Farabi Kazakh National University 

Kazybek G.K. – dean of the Faculty of Philology, Literature Studies & World Languages Al-Farabi Kazakh National University 

Madiyeva G.B. – head of the Department of General Linguistics and Foreign Philology of Al-Farabi Kazakh National University 
Missikova G. – head of the Department of  Constantine the Philosopher University in Nitra, Slovakia

Macura M. – a professor of Constantine the Philosopher University in Nitra, Slovakia

Gadusova Z. – vice dean of the Faculty of Arts, Constantine the Philosopher University in Nitra, Slovakia

Adamova L. – senior lecturer at the Department of English and American Studies, Faculty of Arts, Constantine the Philosopher University in Nitra, Slovakia

Rysaldi K.T. – professor, Department of German Language and Literature, Abylai khan Kazakh University of International Relations and World Languages
Saycell K. – professor, Executive Director of the Language Centre of Kazakhstan Institute of Management, Economics and Strategic Research University, Kazakhstan 
Robtoy V. – Executive Director of the American- Kazakh Center for Business and Education
Smagulova Zh.S. – assoc. prof. of the Language Centre of Kazakhstan Institute of Management, Economics and Strategic Research University, Kazakhstan

Place of holding – Al-Farabi Kazakh National University
The conference will address the following issues:

· Innovations in teaching foreign languages  in the context of  intercultural communication
· Theory and practice of  intercultural communications
· National and cultural stereotypes
Registration forms for participation in the conference and the conference papers are accepted till of 1 April 2014 in e-form attached to the e-mail: nasikhatd@mail.ru. The deadline is April 15th, 2014.
The participant’s application form must be drawn up according to the sample: 

	Name (full)
	

	Job organization
	

	Position
	

	Degree
	

	Session
	

	Report title
	

	Necessary technical means (point the name)
	

	Country
	

	City
	

	Educational organization, chair’s name
	

	Mail address
	

	E-mail
	

	Telephone number, fax number
	

	Do you need a hotel room (yes/no)
	

	Copy of the receipt on payment has  to be sent by e-mail: nasikhatd@mail.ru
	


ATTENTION: unless the requirements specified in the information letter are followed, the materials will be rejected.

Publication of the conference proceedings is planned by the beginning of the conference.

Contact phones: 8 777 338 50 61,   8 775 134 58 61 
Conference fee – 4000 tenge, Foreign participants – 40 US dollars. The Conference fee can be paid without transfer (in person) or to be sent only by post to the address: 050040, Almaty, al-Farabi avenue, 71, al-Farabi Kazakh National University, Faculty of Philology, Literary Studies and World Languages Department of General Linguistics and Foreign Philology – Laboratory “Kazakh language: socio and psycholinguistic research”, room 305а, Sherimkulova Meruert – 8 702 3460173.

Participants will be notified of the paper acceptance, the decision will be made on the basis of relevance to the conference theme, on originality and quality of papers and proposals.

Travel, accommodation and other costs are paid by the participants.
PAPER FORMAT INSTRUCTIONS
· Number of paper pages – up to 5 pages, A 4.

· Conference languages: Kazakh, Russian, English
· Text forma – MS Word
· Font – size-14 pt. Times New Roman
· Spacing – single
· Margins (right, left, top, bottom) – 2 cm, new paragraph – 1 cm

· Do not number pages. Do not use the function "Automatic hyphenation". For the text marking use bold italic. Underlining and discharge are undesirable.
· References are stated within the text in square brackets as e.g.: [7: 72] or [7: 72; 2:33].  The complete list of references is listed in alphabetic order in the end of the paper under the title References (the word is centered, without a punctuation mark).

Format of the initial part of the paper:

· Title of the paper is centered, in capital letters, bold (Font – size-14 pt.).

· One space below surname and the initials of the author(s) is centered  (Font – size-14 pt.) and directly below it country, city, work affiliation and e-mail address is stated (Font – size-12 pt.).

· One space below – Abstract (3-5 sentences) (in Kazakh/Russian and English Languages) (Font – size-12 pt.).
· One space below in italic – Key words (5-7 words) (in Kazakh/Russian and English Languages) (Font – size-12 pt.).
Example:

LANGUAGE AND INNOVATION

Nowak P.

Slovakia, Nitra, Constantine the Philosopher University in Nitra

nowakn@gmail.com

Настоящая статья посвящена описанию использования информационных технологий в практике лингвистических исследований. Следует отметить, что применение информационно-коммуникационных технологий в обучении фундаментальным и специальным дисциплинам отличаются эффективностью, поскольку  используются  технологические основы интернета; открытые системы; телекоммуникационные технологии; каналы передачи данных, потребность в которых только увеличивается. В статье рассматриваются вопросы размещения филологических и лингвистических ресурсов в Интернете.

This article describes the use of information technology in the practice of linguistic research. It should be noted that the use of ICT in teaching basic and special disciplines are highly effective and are used as the technological basis for the Internet, open systems, telecommunications technology, data channels, the demand for which is increasing. The article examines the placement of philological and linguistic resources on the Internet.

Ключевые слова: инновации в лингвистике, информационные технологии, интернет, открытые системы, телекоммуникационные технологии, каналы передачи

Keywords: innovation in linguistics, information technology, internet, open systems, communications technology, channels
Organizing committee address: 050040, Almaty, al-Farabi Avenue, 71, al-Farabi Kazakh National University, GUK-1, room 305, Department of General Linguistics and Foreign Philology.

Executors:

Dosybayeva Gulnara – +7 777 338 50 61; +7 775 134 58 61, e-mail: raushana@mail.ru
Utemgalieva Nasihat  – +7 707 275 88 33,  e-mail: nasikhatd@mail.ru
Iskakova Gulnaz – + 7 701 356 67 88, gulnaz_iskakova@mail.ru 
КАЗАХСКИЙ НАЦИОНАЛЬНЫЙ УНИВЕРСИТЕТ ИМЕНИ АЛЬ-ФАРАБИ

ФАКУЛЬТЕТ ФИЛОЛОГИИ, ЛИТЕРАТУРОВЕДЕНИЯ И МИРОВЫХ ЯЗЫКОВ

КАФЕДРА ОБЩЕГО ЯЗЫКОЗНАНИЯ И ИНОСТРАННОЙ ФИЛОЛОГИИ
(КАЗАХСТАН)
КАЗАХСКИЙ УНИВЕРСИТЕТ МЕЖДУНАРОДНЫХ ОТНОШЕНИЙ И 
МИРОВЫХ ЯЗЫКОВ
(КАЗАХСТАН)

УНИВЕРСИТЕТ КОНСТАНТИНА ФИЛОСОФА В НИТРЕ
ФАКУЛЬТЕТ ФИЛОСОФИИ

КАФЕДРА АНГЛИЙСКОГО ЯЗЫКА И АМЕРИКАНИСТИКИ
(СЛОВАКИЯ)

КАЗАХСТАНСКИЙ УНИВЕРСИТЕТ МЕНЕДЖМЕНТА, 
ЭКОНОМИКИ И ПРОГНОЗИРОВАНИЯ


(США-КАЗАХСТАН)

АМЕРИКАНСКО-КАЗАХСТАНСКИЙ ЦЕНТР 
БИЗНЕСА И ОБРАЗОВАНИЯ 
(США-КАЗАХСТАН)
Приглашают Вас принять участие 

в III международной научно-практической конференции

«ЯЗЫК И МЕЖКУЛЬТУРНАЯ КОММУНИКАЦИЯ», 

посвященной 80-летию со дня основания 

Казахского национального университета им. аль-Фараби
3-4 октября 2014 года
Члены оргкомитета: 

Мутанов Г.К. – ректор КазНУ им. аль-Фараби

Казыбек Г.Б. – и.о. декана факультета филологии, литературоведения и мировых языков КазНУ им. аль-Фараби
Мадиева Г.Б. – заведующая кафедрой общего языкознания  и иностранной филологии КазНУ им. аль-Фараби
Мисикова Г. – заведующая кафедрой английского языка и американистики Университета Константина Философа в Нитре, Словакия  

Макура  М. – профессор Университета Константина Философа в Нитре, Словакия  

Гадусова З.– заместитель декана философского факультета Университета Константина   

Философа в Нитре, Словакия
Адамова Л. – сеньор-лектор кафедры английского языка и американистики Университета Константина Философа в Нитре, Словакия
Рысалды К.Т. – д.ф.н.профессор кафедры германистики КазУМОиМЯ им. Абылай хана
Saycell K. – профессор, директор Лингвистического центра Казахстанского университета менеджмента, экономики и прогнозирования, Казахстан  

Robtoy М. – исполнительный директор Американско-Казахстанского центра бизнеса и образования 

Смагулова Ж.С. – к.ф.н., доктор Ph.D., доцент Казахстанского университета менеджмента, экономики и прогнозирования, Казахстан  

Место проведения конференции – Казахский национальный университет им. аль-Фараби

Планируются следующие направления работы конференции:
· Инновации в обучении иностранным языкам в контексте межкультурной коммуникации

· Теория и практика межкультурной коммуникации
· Национальные и культурные стереотипы.
Заявки на участие в конференции и материалы выступлений принимаются до 1 апреля 2014 года в виде электронного приложения по е-mail: nasikhatd@mail.ru. Последний срок подачи материалов – 15 апреля 2014 г. 
В заявке указываются: 
	Ф.И.О.(полностью)
	

	Место работы
	

	Должность
	

	Звание, степень
	

	Тема доклада 
	

	Секция
	

	Необходимые технические средства (укажите название)
	

	Страна, город
	

	Учебное заведение, название кафедры
	

	Почтовый адрес
	

	e-mail
	

	Контактный телефон, факс
	

	Нуждаетесь ли в гостинице (да/нет), на какой период.
	


Публикация материалов конференции планируется к началу ее работы. 

Контактные телефоны: 377-33-39,377-33-32 (внутренний аб. 1270)

Организационный взнос за участие в конференции – 4000 тенге, для зарубежных участников – 40 долларов США. Регистрационный взнос можно заплатить без перевода (лично) или прислать только почтовым переводом по адресу: 050040, г. Алматы, пр. аль-Фараби, 71, КазНУ им. аль-Фараби, факультет филологии, литератроведения и мировых языков, кафедра общего языкознания и иностранной филологии, Лаборатория «Казахский язык: социо- и психолингвистических исследований», ком. 305 а, Шеримкулова Меруерт –  8 702 3460173.
Организационный комитет оставляет за собой право отбора материала в случае несоблюдения указанных требований к оформлению статьи. 
Проезд, проживание и т.д. осуществляется за счет участников.

ТРЕБОВАНИЯ К ОФОРМЛЕНИЮ ПРЕДСТАВЛЯЕМЫХ МАТЕРИАЛОВ

· Рабочий язык: казахский, русский, английский;
· Объем материала – до 5 страниц, формат А 4.

· Формат текста – редактор MS Word;

· Шрифт – размер -14 пт. Times New Roman;

· Межстрочный интервал – одинарный;

· Поля (правое, левое, верхнее, нижнее) – 2 см, красная строка – 1 см.
· Нумерация страниц не ставится. Функция «перенос» не используется. Для текстовых  
выделений используйте курсив – полужирный шрифт, без подчеркиваний и разрядки;
· Ссылки даются внутри текста в квадратных скобках по образцу: [7: 72] или [7: 72;  

            2:33]. 
· Полный список источников дается в конце работы под грифом Литература (слово посередине, без знака препинания), в алфавитном порядке.

Порядок оформления заголовочной части статьи:

· Заголовок пишется прописными буквами жирным шрифтом по центру (14  кегль).
· Через пробел по центру указывается Фамилия и инициалы автора/ов, под ними – страна (14 кегль),  
·  город, место работы, адрес электронной почты (12 кегль).
· Ниже через пробел резюме 3-5 предложений (на казахском/русском и английском языках) (12 кегль);

· Ниже через пробел курсивом ключевые слова (5-7 слов) (на казахском/русском и английском языках) (12 кегль).
Образец:

ЯЗЫК И ИННОВАЦИИ

Nowak P.

Словакия, Нитра, Университет Константина Философа в Нитре
nowakn@gmail.com
       Настоящая статья посвящена описанию использования информационных технологий в практике лингвистических исследований. Следует отметить, что применение информационно-коммуникационных технологий в обучении фундаментальным и специальным дисциплинам отличаются эффективностью, поскольку  используются  технологические основы интернета; открытые системы; телекоммуникационные технологии; каналы передачи данных, потребность в которых только увеличивается. В статье рассматриваются вопросы размещения филологических и лингвистических ресурсов в Интернете.

         This article describes the use of information technology in the practice of linguistic research. It should be noted that the use of ICT in teaching basic and special disciplines are highly effective and are used as the technological basis for the Internet, open systems, telecommunications technology, data channels, the demand for which is increasing. The article examines the placement of philological and linguistic resources on the Internet.

Ключевые слова: инновации в лингвистике, информационные технологии, интернет, открытые системы, телекоммуникационные технологии, каналы передачи

Keywords: innovation in linguistics, information technology, internet, open systems, communications technology, channels
Адрес оргкомитета: 050040, г. Алматы, проспект аль-Фараби, 71, КазНУ им. аль-Фараби, корпус ГУК-1, факультет филологии, литературоведения и мировых языков, комната 305, кафедра общего языкознания и иностранной филологии.
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